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de grote liefde

doUWe BoB

teKSt: ANdrÉ dodde
foto’S: HeNK VeeNStrA

‘Deze gitaar heb ik ongeveer een 
halfjaar geleden gekocht. In de win-
kel heb ik toen allerlei gitaren 
geprobeerd: Gibson, Santa Cruz, 
Taylor, noem maar op. Maar op het 
moment dat ik deze Martin in mijn 
handen had, wist ik het meteen: dit 
is hem. Hij voelde direct goed. Ik 
had al een Martin D42 en was de 
winkel ingestapt met het voornemen 
nu eens een ander merk te kopen, 
maar dat is niet gelukt, haha! Blijk-
baar past Martin echt bij mij. Van 
deze D28 Elvis Presley Tribute zijn er 
maar 175 gemaakt en hij kostte 
meer dan 8000 euro. Gelukkig heeft 
mijn familie mij flink gesponsord, 
want dat had ik zelf nooit kunnen 
betalen.’

Verliefd
‘De sound van Martin-gitaren is heel 
direct, met veel bas, veel mid en 
weinig boventonen. Het is een heel 
eerlijk geluid. Dat werkt vooral goed 
als je zingt en jezelf begeleidt. Mar-
tin is natuurlijk een legendarisch 
merk, mijn held Johnny Cash speel-
de er ook altijd op, en dat geeft het 
toch iets bijzonders. Het simpele 
ontwerp vind ik ook gaaf: de kop is 
vierkant zonder franje en de body is 
precies zoals een akoestische gitaar 
hoort te zijn. Ik ben verliefd op Mar-
tin. Ik vind dit echt kunst.’

StiJgeNde liJN
‘Als kind heb ik zo’n zes jaar klassiek 
pianoles gehad. Pas op mijn vijftien-
de ben ik gitaar gaan spelen. Dat 
heb ik mezelf aangeleerd. De gitaar 
is een prachtig instrument en heel 
geschikt om nummers op te schrij-
ven. Ik ben begonnen op een goed-
koop Stagg-gitaartje, daarna kreeg 
ik een Crafter, toen een Faye, toen 
mijn vorige Martin en nu deze. Een 
behoorlijk stijgende lijn. Ik heb ook 
een Fender Telecaster uit ’51. Die is 
fantastisch, maar ik kan niet zo veel 
met elektrische gitaren. Daar horen 
ook een versterker en pedalen bij en 
dat leidt alleen maar af. Ik heb een 
klankkast nodig en direct contact 
met het instrument. Dat heb je met 
een akoestische gitaar nu eenmaal 
veel meer. Hetzelfde geldt voor elek-
trische piano’s, die inspireren mij 
ook niet. Een akoestische gitaar 
hang je om en je bent klaar om te 
gaan!’

MAgiC fArMer
‘Als ik een nummer schrijf begin ik 
soms met de tekst, soms met een 
melodie of een riff. Daar heb ik geen 
vaste formule voor. Formules vind ik 
onzin, dat werkt voor mij niet. Alter-
natieve stemmingen kunnen mij wel 
op nieuwe ideeën brengen. Ik speel 
veel in open E of open D en sinds 
kort heb ik de Magic Farmer-stem-
ming ontdekt. Dat is CFCGAE. Die is 
fantastisch, echt bizar! Zo’n stem-

ming inspireert enorm. Als het 
mogelijk is, zet ik wat ik in een alter-
natieve stemming verzin daarna om 
naar standaardtuning. Anders moet 
ik tijdens een optreden de hele tijd 
van gitaren wisselen en dat doe ik 
het liefst zo weinig mogelijk.’

iNgeWiKKeld
‘Live versterk ik mijn Martin met een 
Fishman-element en microfoon. Het 
enige nadeel is dat ie net over het 
klankgat heen ligt, zodat ik mijn 
feedbackbuster moet bijknippen. 
Anders past ie niet. Een feedback 
buster is gewoon een rond stukje 
kunststof dat je in het klankgat 
klemt en dat helpt enorm. Geluids-
technici vragen soms of ik de micro-
foon wil uitzetten, want het is mak-
kelijker mixen als ik alleen met het 
elementje speel. Dat weiger ik. Het 
is belangrijk dat de klankkast ook te 
horen is. Ik koop geen dure, goed-
klinkende gitaar om vervolgens 
alleen maar het geluid van de sna-
ren te gebruiken. Verder heb ik 
alleen een stemapparaatje en de 
gitaar gaat rechtstreeks via een DI 
naar de mengtafel. Zelfs een stem-
apparaat vind ik soms al te ingewik-
keld, haha! Eigenlijk is dat de 
belangrijkste reden dat ik alleen 
akoestisch speel: ik kan gewoon niet 
met techniek omgaan.’

‘Als ik nog een gitaar zou kunnen 
uitkiezen, dan zou ik een vooroor-

logse Martin willen. Die zijn zo fok-
king mooi! Maar dan sla ik een beet-
je door; dan gaat het niet meer over 
wat het beste werkt op het podium, 
maar wordt het verzamelaarswoede. 
Met zo’n oude en dure gitaar ga je 
nooit optreden. Die moet je thuis 
aan de muur hangen. Ik ben ook 
heel zuinig op deze Martin. Niet dat 
ik bang ben dat er een krasje op 
komt, dat hoort er gewoon bij, maar 
voor de rest wel. Ik ken gitaristen 
die hun riem afdoen voordat ze hun 
gitaar omhangen. Dat gaat mij te 
ver.’ 

oVer de zeiK
‘De allereerste keer dat ik deze 
gitaar gebruikte was tijdens de fina-
le van De Beste Singer-Songwriter. 
Ik had hem net en wilde er dolgraag 
mee optreden. Ik gaf mijn gitaar aan 
de man achter het podium die alle 
gitaren stemde en toen ik hem 
terugkreeg bleek er een stukje van 
de kop afgebroken. Een heel klein 
stukje, maar toch. Ik was even hele-
maal over de zeik: mijn nieuwe 
gitaar! Maar later dacht ik: het is 
een werktuig en dit hoort erbij. Een 
gitaar leeft nu eenmaal. Ik moet 
maar denken dat het een herinne-
ring is aan die mooie finale.’

MArtiN d28 elViS PreSleY triBUte
Hij is nog geen twintig, maar door zijn soepele, licht rauwe, bluesy stem en natuurlijk het winnen van De 

Beste Singer-Songwriter Van Nederland lijkt Douwe Bob Posthuma uit te kunnen groeien tot een nieuw 

fenomeen. Aan zijn prachtige podiumpartner zal het niet liggen. Sinds kort is hij namelijk de trotse eige-

naar van een echte Martin D28 Elvis Presley Tribute. En als The King je helpt, dan kan er toch eigenlijk 

niets meer mislukken?


